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SOFT CORPORATE OFFER | #MBF/REF_OIL/20240516 

 

Działając w imieniu i na rzecz spółki MBF Group SA z siedzibą w Warszawie przedstawiamy ofertę cenową na sprzedaż i dostarczenie rafinowanego 

(spożywczy | deodoryzowany) oleju rzepakowego. Ofertę składamy z pełnym upoważnieniem i odpowiedzialnością korporacyjną. Jeśli wymagane 

będzie przekazanie innych szczegółowych informacji, to jest to możliwe po podpisaniu umowy o współpracy i zakazie konkurencji . 

Poniższa oferta gwarantuje dostawę towaru we wskazanych parametrach i obejmuje pełną obsługę logistyczną według zasad Incoterms CIF 

Bielefeld (Niemcy). Uwaga: ceny w ofercie są aktualne w momencie jej złożenia. Jesteśmy gotowi do natychmiastowych dostaw. 

W przypadku podpisania kontraktu długoterminowego cena będzie co kwartał indeksowana zmanami rynkowymi oraz ceną giełdową ziarna rzepaku 

oraz oleju rzepakowego. 

 

 

Acting for and on behalf of MBF Group SA, Warsaw, we present a price offer for the sale and delivery of refined (food | deodorised) rapeseed 

oil. The offer is made with full authority and corporate responsibility. Should any other details be required, this is subject to the signing of a 

cooperation and non-competition agreement. 

The following offer guarantees the delivery of the goods within the indicated parameters and includes full logistics service according to Incoterms 

CIF Bielefeld (Germany). Please note: the prices in the offer are current at the time of submission. We are ready for immediate delivery. 

In the case of signing a long-term contract, the price will be indexed quarterly with the market and stock exchange price of rapeseed and rapeseed 

oil. 

 

 

 

……………………………… 

Z poważaniem | Yours faithfully - 

Robert Krassowski  

biuro@mbfgroup.pl | www.mbfgroup.pl  

Representatives of the company | COO 

MBF Group SA  

http://www.mbfgroup.pl/
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COMMODITY: REFINED DEODORIZED RAPESEED OIL 

ORIGIN: 
Belarus 

TOTAL/CONTRACT 

QUANTITY/MOQ: 

Trial: 2 rail tankers (ca. 120 MT) then regular from 120MT to 

2,500 MT monthly with options R&E 

 

PACKAGING: Bulk 

DELIVERY SCHEDULE: Agreed in Contract 

SOP / MODE OF PAYMENT: 

 

1. Buyer send LOI to Seller. 

2. The parties sign a cooperation agreement and an NCNDA. 

3. Seller issues the Draft Contract. 

4. The parties agree on the size of the advance payments for 

subsequent trial batches and deliveries (100% of the order 

value). 

5. The seller starts deliveries according to the agreed schedule 

and payments made. 

6. The buyer is obliged to collect and pay for the goods in 

accordance with the agreed schedule. 

 

SELLER'S OBLIGATIONS 

 

1. Import of goods into the European Union 

2. Preparation of transport in T1 procedure 

3. Transshipment onto tanker trucks and weighing 

4. Transport to final destination 

5. Issuing of documents to the buyer required for the full 

import and customs procedure within the European Union 

 

 

TARGET PRICE: 

 

840 Euro | MT 

 

DESTINATION POINT: 

 

DAP | Małaszewicze | Poland 

DISCHARGE RATE: 400 MT at 72h  

DOCUMENTS: T.B.A. (after NCNDA) 
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MBF Group S.A. z siedzibą w Warszawie jest spółką publiczną notowaną na rynku NewConnect pod nadzorem Giełdy Papierów Wartośc iowych i 

Komisji Nadzoru Finansowego. Spółka świadczy usługi konsultingowe i doradcze w zakresie prowadzenia działalności gospodarczej, zarządzania 

przedsiębiorstw oraz aspektów prawnych na rzecz mikro, małych i średnich przedsiębiorstw. Podstawowym przedmiotem działalnośc i firmy jest: 

Bezpośredni obrót hurtowy produktami medycznymi, spożywczymi, chemicznymi i opałem na rynku polskim i europejskim. Oferujemy 

kompleksową obsługę i pomoc w zakresie pomocy prawnej, organizacji, logistyki i pośrednictwa. Zajmujemy się działalnością w zakresie 

bezpośredniego pośrednictwa kupna i sprzedaży towarów oraz pełnieniu funkcji brokera. Reprezentujemy interesy nabywcy lub sprzedawcy 

produktów. Relacje pomiędzy producentem a agentem handlowym mają charakter długookresowy i ustalane są w formie umowy pisemnej w tym 

dochowania tajemnicy handlowej. Zajmujemy się negocjowaniem lub zawieraniem transakcji w imieniu przedsiębiorstw, których reprezentujemy 

na podstawie średnio- lub długoterminowych kontaktów. 

Doradztwo w zakresie organizacji i pomocy w zdobyciu kapitału na rozwój projektów biznesowych ze szczególnym uwzględnieniem branży 

GameDev (developerzy, dystrybutorzy, producenci gier) i OZE (odnawialne źródła energii). Pomagamy firmom będącym w początkowej fazie 

rozwoju, w tym oferujemy usługi związane z finansowaniem akcyjnym, dłużnym i społecznościowym. Analizujemy zmiany i trendy gospodarcze 

oraz identyfikujemy pojawiające się na rynku potrzeby. Doradzamy rozwiązania finansowe, które są adekwatne do potrzeb i możliwości 

kontrahentów. Organizujemy kompleksowe doradztwo i obsługę procesu pozyskania kapitału z wybranego źródła. W przypadku atrakcyjnych 

projektów nie wykluczamy własnego zaangażowania kapitałowego lub przez spółki powiązane lub zależne. 

 

 

MBF Group S.A., with its registered office in Warsaw, is a public company listed on the NewConnect market under the supervision of the Stock 

Exchange and the Financial Supervision Authority. The company provides consulting and advisory services in the field of business, business 

management and legal aspects to micro, small and medium-sized enterprises. The core business of the company is: 

Direct wholesale trade in medical, food, chemical and fuel products on the Polish and European markets. We offer comprehensive services and 

assistance in the field of legal assistance, organisation, logistics and brokerage. We are engaged in the activity of direct intermediation in the 

purchase and sale of goods and acting as a broker. We represent the interests of the buyer or seller of products. The relationship between the 

manufacturer and the sales agent is of a long-term nature and is established in the form of a written contract including commercial confidentiality. 

We are involved in negotiating or concluding transactions on behalf of the companies we represent on the basis of medium or long-term contacts. 

Advice on organising and assisting in raising capital for the development of business projects with a particular focus on the GameDev sector 

(developers, distributors, game producers) and RES (renewable energy sources). We assist companies in the early stages of development, 

including offering equity, debt and crowdfunding services. We analyse economic changes and trends and identify emerging market needs. We 

advise on financing solutions that are appropriate to the needs and capabilities of the counterparties. We organise a comprehensive advisory and 

servicing process for raising capital from the chosen source. In the case of attractive projects, we do not exclude our own capital involvement or 

through affiliates or subsidiaries. 

 

 

Компания MBF Group S.A. со штаб-квартирой в Варшаве предоставляет консалтинговые и консультационные услуги в области ведения 

бизнеса, управления предприятиями и юридических аспектов для микро, малого и среднего бизнеса. Компания MBF Group S.A. 

поддерживает предприятия в их развитии на рынке, предлагая эффективные решения, основанные на современных инструментах 

управления. Наша консультационная деятельность учитывает потребности контрагентов и их потенциал. Основными видами 

деятельности компании являются: 

Комплексное обслуживание и поддержка в области юридической помощи, организации, логистики и посредничества, а также прямой 

оптовый оборот медицинских, пищевых и химических продуктов на польском, европейском и мировом рынках. Мы занимаемся 

деятельностью, связанной с прямым посредничеством при покупке и продаже товаров и услуг и выступаем в качестве брокера, включая 

полное сопровождение в соблюдении интересов наших контрагентов. Представляем интересы покупателя или продавца продукции. 

Отношения между производителем и торговым агентом носят долгосрочный характер и в конечном итоге устанавливаются в виде 

письменного соглашения с соблюдением должной осмотрительности, включая конфиденциальность, сохранение коммерческой тайны 

и т. д. Мы занимаемся ведением переговоров или заключением сделок от имени представляемых нами компаний на основе 

среднесрочных или долгосрочных контактов. 

Консалтинг в области организации и помощи в привлечении капитала для развития бизнес-проектов с особым акцентом на индустрию 

GameDev (разработчики, дистрибьюторы, производители игр) и ВИЭ (возобновляемые источники энергии). Мы помогаем компаниям 

на начальном этапе развития, в том числе предлагая услуги, связанные с акционерным, долговым и общественным финансированием. 

Анализируем изменения и экономические тенденции и выявляем потребности, которые появляются на рынке. Мы советуем финансовые 

решения, адекватные потребностям и возможностям контрагентов. Мы организуем комплексное консультирование и обслуживание 

процесса привлечения капитала из выбранного источника. В случае интересных проектов мы не исключаем собственного участия 

посредством капитала или посредством связанных или дочерних компаний. 
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